
Silicon Carbide Deburring Brush

以數控加工機取代人工去毛刺製程
更快速穩定  提高生產效率
Replacing manual deburring with CNC machining achieves faster 
and more stable processing, improving production efficiency.

規格
Spec.

CMB50-22-240-S

CMB63-22-240-S

CMB80-27-240-S

CMB100-32-240-S

d1 d2 d3 d4 l1 l2 A

22

22

27

32

50

48

60

80

47

55

75

96

50

63

80

100

40

40

50

50

20

20

20

20

10.4

10.4

12.4

12.4

粒度
Granularity

#240

特點 Features
- 刷毛彈性較金屬毛刷佳，對於曲面，凹凸面，角度，及各種表面都能
   充分均勻的研磨，替代金屬毛刷對產品表面刮痕深和刷毛易斷的缺點。
- 耐酸，鹼，乾濕磨均適用，刷毛強韌，耐磨性高，產品使用壽命長。

- The bristles are more flexible than metal brushes, allowing uniform grinding on curved, 
   uneven, angular, and various surfaces. They eliminate the drawbacks of metal brushes, 
   such as deep scratches on the workpiece surface and easy bristle breakage.
- Resistant to acid and alkali, suitable for both dry and wet grinding. With strong 
   toughness and high wear resistance, the brushes offer a long service life.

單位Unit: mm

去毛刺 
Deburring

可在CNC加工機上 ， 做毛刺去除  ✔提高生產效率  ✔減少人力支出
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